
Memoirs of a Dutiful Daughter

Memoirs of a Dutiful Daughter_下载链接1_

著者:Simone de Beauvoir

出版者:Harper Perennial Modern Classics

出版时间:2005-8-2

装帧:Paperback

isbn:9780060825195

http://www.allinfo.top/jjdd


A superb autobiography by one of the great literary figures of the twentieth century,
Simone de Beauvoir 's Memoirs of a Dutiful Daughter offers an intimate picture of
growing up in a bourgeois French family, rebelling as an adolescent against the
conventional expectations of her class, and striking out on her own with an intellectual
and existential ambition exceedingly rare in a young woman in the 1920s. She vividly
evokes her friendships, love interests, mentors, and the early days of the most
important relationship of her life, with fellow student Jean-Paul Sartre, against the
backdrop of a turbulent political time.

作者介绍: 

西蒙娜·德·波伏瓦（Simone de Beauvoir
1908.1.9—1986.4.14），20世纪法国最有影响的女性之一，存在主义学者、文学家。波
伏瓦一生著作甚丰，其中以荣获龚古尔文学奖的长篇小说《名士风流》、被奉为女权主
义圣经的理论著作《第二性》和鸿篇巨制的回忆录《波伏瓦回忆录
第一卷：端方淑女》《第二卷：岁月的力量》《第三卷：事物的力量》《第四卷：归根
到底》最为突出。20世纪50年代，波伏瓦访问中国，遂有《长征》（1957）问世。此
外，其他重要作品有《女宾》《他人之血》《存在主义与民族智慧》等。
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评论

Beaver's mania never fails to seed in you an euphoric desire--to read more, to confront
irrational frames and normalities, to take serious of everything you treasure most, and
to live deeper.
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书评

被水煮菜弄得奄奄一息的晚上，索性跑到藏书库深处，不看书评在书架上盲选着，有种
小时候买扭蛋的兴奋。波伏娃的第二性，没看过但也差不多了解了梗概。其对于女性地
位的论述早已成为目前女权的流行思想。而我更好奇的，是她作为萨特“终身伴侣”的
身份。打开零食袋，拿出花生和...  
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